

付款通知書

滙豐銀行戶口 HSBC A/C No.: **112 - 389341 - 838**

公司名稱 Company Name: **HKCSS Social Enterprise Limited**

步驟一：服務申請人收取付款通知書後可選擇以下方式付款：

Step 1 : The applicant is required to settle the payment according to the following methods after receiving the Payment Advice:

① 銀行入數 Bank-in | ② 櫃員機轉賬 ATM transfer | ③ 網上銀行 e-Banking | ④ 支票 Cheque

步驟二：服務申請人需於一星期內將付款存根附於以下空格交回「有機上網」辦理，否則其申請將會視為無效。

Step 2 : Applicant should complete the payment within 1 week and submit the payment proof to WebOrganic for verification. Application will be considered as fail without the receipt of payment evidence.

步驟三：服務申請人可以下列三種途徑交回本會：

Step 3 : Applicants are required to submit the payment proof through the following 3 channels:

① 電郵 E-mail: info@weborganic.hk | ② Whatsapp: 5597 6010 | ③ 傳真 Fax no.: 2922 9208

步驟四：服務申請人可於繳交申請文件及費用的七個工作天後致電「有機上網」熱線 2922 9200 預約安裝寬頻服務。

Step 4 : Applicants can contact WebOrganic hotline at 2922 9200 for installation appointment after the submission of required document and payment in the next 7 working days.

會員編號 Membership No. : _____ 服務申請人姓名 Applicant Name : _____

付款通知書編號 Payment Advice No. : _____ 合約編號 Contract No. : _____

請於此空格貼上付款存根

Please stick the payment proof here

付款總額 Amount Payable: _____

日期 Date: _____

*請緊記你的會員編號作日後查詢用途。

The applicant is required to provide his/her membership ID for future enquiry.

「有機上網」此優惠計劃服務乃由「社聯社企有限公司」所提供及營運。

The WebOrganic's Concession Scheme is provided and operated by "HKCSS Social Enterprise Limited".

香港灣仔軒尼詩道 15 號溫莎公爵社會服務大廈 7 樓 701 室

Room 701, 7/F Duke of Windsor Social Service Building, 15 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong